
REFERAT fra mødet i Ellemarkens Afdelingsbestyrelse den 08.05.2018 

Referent: Janna Gisli punkt 1 - 4, Birgit I. Nielsen fra punkt 5 

Ordstyrer: Winnie Kruse          

Fraværende: Afbud fra Jytte Christiansen og Hans Jørgen Larsen. Birgit I. Nielsen var forsinket og 
mødte først under behandlingen af punkt 4.  

Næste møde: Den 06.06.2018. 
______________________________________________________________________________ 

 1. Godkendelse af referatet fra bestyrelsesmødet den 11.04.18.  

Referatet blev godkendt og underskrevet.  

2. Godkendelse af dagsordenen. 

Dagsordenen blev godkendt.  

3. Valg af ordstyrer ifølge forretningsordenen. 

Winnie Kruse blev valgt som ordstyrer.  

4. Orientering v/ejendomsmester Jørn Krat, herunder status fra byggemøder.  

Det blev besluttet, at punkt 6 "Renoveringen og nyt fra Byggeudvalget" fremover drøftes sammen 

med punkt 4 "Orientering v/ejendomsmester Jørn Krat, herunder status fra byggemøder." 

Bordene i det store selskabslokale trænger til udskiftning. Det blev besluttet, at alle bordene skal 

udskiftes. Winnie Kruse, Ivan Bruus-Jensen og Merete Elg blev nedsat som bordudvalg. 

Der arbejdes på fællesindkøb af varer til afdelingerne i KAB. Bestyrelsen besluttede, at det er op til 

ejendomsmester Jørn Krat at disponere. 

Afstribning af parkeringspladser: Jørn Krat oplyste, at de afstribninger, der er lavet, skaller af. Der 

skal derfor ses på en bedre løsning. 

Vandmålere: Bestyrelsen mener, at der skal forespørges til en hurtigere igangsætning af 

vandmålere end først antaget. Der skal ses på økonomien. 

Altaner: På sidste beboermøde blev det besluttet at se på muligheden for ombygning af altanerne, 

især de gamle. Det blev besluttet at igangsætte en tilstandsrapport. 

5. Drøftelse af det nuværende og fremtidige samarbejde i Afdelingsbestyrelsen. 

Der etableres et samarbejdsmøde med KAB.   

Forretningsordenen fra den 26.05.2015 blev opdateret.  



6. Renoveringen og nyt fra Byggeudvalget.   

Drøftet under punkt 4. 

7. Nyt fra Medieudvalget.  

Kontrakten med Novomatrix er underskrevet, og samarbejdet omkring fiber net iværksættes. 

Novomatrix udsender breve til alle beboere.   

8. Klubber og foreninger v/Jytte Christiansen. 

Ikke noget til referatet. 

9. Budget og økonomi/indkomne ansøgninger v/kasserer Janna Gisli. 

Status på budget og regnskab blev drøftet.  

Ellebyt ansøger om det årlige tilskud på kr. 3.500,00. Regnskab er modtaget og godkendt. Beløbet 

bevilges.  

Venskabsklubben ansøger om det årlige tilskud på kr. 3.500,00. Regnskab er modtaget og 

godkendt. Beløbet bevilges. 

10. Orientering v/formanden. 

Repræsentantskabsmøde og garantforsamling den 23.05.2018. Der er arrangeret fælles transport. 

Den 11.06.18 kl. 17.00 møde med DAB. 

Den 19.06.18 kl. 17.00 møde med KAB. 

11. Opfølgning på tidligere trufne beslutninger, aftaler m.m.  

Hvad sker der egentlig i Den sociale Helhedsplan i vores område?  

12. Evt. 

 

 

Mødet afsluttet kl. 21.40     

  


